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Abstract (en)
[origin: WO9011702A1] This umbrella comprises a pole (1) one end of which is used as a handle (2), while the other end (4) serves as a tip to
which movable radial ribs (3) are hinged along axial planes between an unfuried position and a folded position against the pole (1), and an umbrella
fabric (6) attached to said ribs. It also comprises a slide which is slidingly mounted on the pole (1) between the open position in which it pushes
against said ribs (3), keeping them unfurled, and the closed position in which the ribs can be folded against the pole (1). Locking means which can
be disconnected and which keep the slide (7) in the open position temporarily are provided. Said umbrella can be made in three pieces of moulded
plastic.

Abstract (fr)
Le parapluie selon l'invention comprend un mât (1) dont une extrémité sert de poignée (2), tandis que l'autre extrémité (4) constitue un embout sur
lequel sont articulées des baleines radiales (3) mobiles dans des plans axiaux entre une position déployée et une position repliée contre le mât
(1), et une toile de parapluie (6) fixée sur lesdites baleines. Il comprend en outre un coulisseau monté coulissant sur le mât (1) entre une position
d'ouverture dans laquelle il vient en butée sur lesdites baleines (3) en les maintenant en position déployée et une position de fermeture dans
laquelle les baleines peuvent se replier contre le mât (1). Des moyens de blocage déconnectables sont prévus pour assurer un maintien temporaire
du coulisseau (7) en position d'ouverture. Ce parapluie peut être réalisé en trois pièces réalisées en matière plastique moulée.
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